
Bratři a sestry, dámy a pánové, Vážení hosté, rád bych Vás přivítal na výroční valné hromadě 

sboru dobrovolných hasičů v Podbřezí. 

 

Jak již bylo zmíněno COVID nám výročku přesunul z roku 2020 na dnešek, a tak budu hodnotit 

uplynulé 2 roky. Opět v krátkosti shrnu, co představuje jednotka sboru dobrovolných hasičů. 

Jedná se o složení, v našem případě, devíti dobrovolníků, kteří se budou ochotni sejít za účelem 

osobní a věcné pomoci svým spoluobčanům. Z těchto devíti lidí se musí sejít minimálně 4, a to 

velitel a 3 hasiči. Ti se následně do 10 minut ohlásí přes telefon do Hradce Králové, odkud nás 

povolávají. 

Naštěstí, za uplynulé 2 roky nebylo nutné, aby se naše jednotka sešla a zasahovala někde na 

území naší obce, nicméně ze zákona má obec povinnost jednotku zřídit a udržovat ji. Pokud by 

jednotku neměla, tak se musí dohodnout s některou z okolních obcí a za požární ochranu 

paušálně platit.  

Obec jednotku podporuje a snaží se ji udržet, za což děkujeme.  

V uplynulých dvou letech obec zakoupila pro jednotku průmyslový vysavač a vysokotlaký 

čistič. Členové jednotky se účastnili všech nutných kurzů pro udržení své odbornosti, jako je 

například výcvikový den velitelů anebo obnovovací kurz pro strojníky.  

 

Ještě jednou bych chtěl poděkovat obci za podporu a všem členům jednotky za aktivní přístup. 

 

Děkuji za pozornost. 

Ing. Tomáš Cvejn, velitel sboru a velitel jednotky 

  


